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Grundejerforeningen indkøber 11 lamper. til montering for enden af stikvejene og 

en lampe ved nr, 24. 

Så vi igen kan få fuld lys på vores indgange og blive beskyttet mod evt. kriminalitet. 

Man kunne undersøge om vi kunne overtage nogle af de lamper som man har fjernet 

fra cykle stierne ,de ville have en passende størrelse. 

OBS: de lamper vi/jeg selv har måtte sætte op kan en indbrudstyv 

nemt eliminerer. 

Evt: Skulle man tage sig sammen og få kommunen til at monterer rigtig belysning 

bort faller forslaget . 

Husk: Det er os der boer her der bestemmer, hvad der sker på vores stikveje, 

ikke kommunen ( Henrik fra kommunen belysningen) 

Peter 24 

 

 


